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Matěj Gregor - POVINNÁ platba kartou je zase další
ústřel z dílny...
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POVINNÁ platba kartou je zase další ústřel z dílny ryze levicové
vlády.

Hotovost je svoboda, o tom jsem psal před časem. A znovu se
ukazuje, jak je tohle téma šíleně aktuální. V Evropě roste používání
hotovosti. A je to jedině dobře.

Platba kartou totiž předává bankám a státu informace o tom, co si
kupujeme, za kolik peněz, jak často a kde pro to chodíme. Navíc si z
každé transakce bere své výpalné banka a provozovatel platebního
terminálu.

Já se snažím transakce kartou také omezovat. Ale je to každého
věc. Pokud někdo kartou platit chce, ať jí klidně platí. Dávat ale
majitelům povinnost platit kartou je, omluvte ten výraz, naprostá
hovadina. Není k tomu sebemenší logický důvod.

Majitel má rozhodovat o tom, zda se bude v hospodě platit kartou,
nebo hotově, nebo obojím. Majitel má také rozhodovat o tom, jaké
se tam bude čepovat pivo, jaká tam bude obsluha a jakou barvou
nechá vymalovat záchody.

Být to na mě, měl by majitel rozhodovat i o tom, kdo do jeho
hospody může a nemůže chodit a taky o tom, jestli se tam může
kouřit.
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Nelíbí se Vám to? Najděte si prostě jinou hospodu! Jak jednoduché.

Většina lidí to chápe. Přesto nám média z vládního kroužku autistů
předkládají poslední měsíc články o tom, jak je hotovost škodlivá. Už
se těším, až si přečteme nějaký příběh o tom, jak malé dítě umřelo
žízní, protože si nemohlo koupit vodu, jelikož obchod nepřijímal karty
a on neměl hotovost.

Pamatujete jak kritizovali EET? Tehdy měli plnou hubu svobody
podnikání a státní buzerace. A teď vládní strany otevřeně mluví o
povinnosti přijímat platby kartou. A za pár měsíců to budou chtít
protlačit, tipl bych.

A líbí se mi, jak nikdo z vlády, vůbec nikdo, nemá koule na to
předstoupit před lidí a říct: ,,Je to hovadina a neplánujeme nic
takového navrhnout ani schválit."

Ale profesor Signál už si na ty silné výroky asi dává bacha. Nedivím
se. Kdybych já porušil tolik slibů, co on, tak bych raději také nic
neříkal.

 
 


